
 

 

 

  

 

 

 

Interpellation till hälso- och sjukvårdsnämndens 

ordförande Roland Gustbée (M) angående ultraljud på 

Ljungby lasarett 
 

Sommaren 2018 rapporterades att inga ultraljudsundersökningar för gravida kunnat 

genomföras på Ljungby lasarett sen april då personal med ultraljudskompetens 

saknades. Detta skulle lösas framförallt genom att utbilda fler barnmorskor i 

ultraljud. 

 

Med anledning av ovanstående undrar jag: 

 Är det nu möjligt för gravida att genomgå ultraljudsundersökning på Ljungby 

lasarett? 

 Om inte, när väntas det vara möjligt igen? 

 Vilka åtgärder vidtas för att liknande situation inte ska uppstå igen? 
 

Henrietta Serrate (S) 
2:e vice ordförande i regionstyrelsen 


